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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 22 februarie 2018, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.188 din 16 februarie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 22 februarie 2018, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Sîrbu Mitică 

3. Nichita Tereza 

4. Ionescu Liviu-Ovidiu 

5. Dragomir Ion 

6. Cioacă Ionuţ 

7. Muscalu Ionel 

8. Sîrbu Adelina Veronica 

9. Ţigănilă George 

10. Matei Mihai 

11. Vladu Alexandru 

12. Neacşu Lucian 

13. Ilie Clement 

14. Ciulacu Mirela 

15. Oprişan Gigi 

16. Meclea Alina 

17. Pick  Ladislau 

18. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

19. Săndulescu Petronela Marinela 

20. Pălăngeanu Dunia  

 

Absenţi:  

1. Anghelescu Adrian Valentin 
 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ionescu Liviu-Ovidiu, ales prin H.C.L. nr.486 

din 27 noiembrie 2017. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Bună ziua! Vă rog să ne ridicăm pentru a 

asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 19 consilieri, este îndeplinit 

cvorumul legal pentru desfășurarea ședinței.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Vom începe ședința prin a supune la vot 

procesele verbale de la ședințele anterioare. 

Supun la vot procesul verbal din data de 23 ianuarie 2018. Cine este pentru? 19 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 29 ianuarie 2018. Cine este pentru? 19 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 12 februarie 2018. Cine este pentru? 19 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot ordinea de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, aș avea 

câteva puncte suplimentare. În primul rând vreau să luați act de retragerea punctelor 24 și 

25 de pe ordinea de zi și înlocuirea lor cu punctul 2 și 3 suplimentar… 

A venit și doamna consilier Ciulacu Mirela – ora 1404. 

În sensul că nu mai aprobăm studiile de fezabilitate privind realizarea obiectivelor 

de investiții blocuri ANL – 44  și 55. Deci, punctul 24 și 25! Și aprobăm notele 

conceptuale privind realizarea obiectivului de investiții situat în Bulevardul Mihai 

Viteazu și strada Aleea Cărămidarii. Deci, se scot acele documente de aprobare a studiilor 

de fezabilitate și se înlocuiesc cu Notele conceptuale. Este decizia celor de la ANL pentru 

a mai câștiga timp în acest moment, dat fiind faptul că aceste studii de fezabilitate au fost 

realizate pe OG nr.28. Între timp, din 2016, acesta a fost înlocuit cu HG nr.907, dacă nu 

mă înșel și drept urmare, legislația nu ne mai permite să construim blocuri decât cu 

adăpost pentru apărare civilă, adăpost ALA. În acest moment, acele SF nu mai pot fi 

folosite. Transmitem Notele conceptuale privind realizarea obiectivului tocmai ca să nu 

pierdem ordinea pe care o avem la Ministerul Dezvoltării și să pierdem aceste proiecte, 

urmând ca în perioada următoare să refacem toată documentația, după  HG nr.907. 

Totodată vreau să trecem încă patru puncte suplimentare pe care le aveți la mapă: 

1 - proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice pentru 

obiectivul de investiții ”Extindere canalizare pluvială pe strada Ramadan – Zona II”; 

2 -  proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului de analiză a capacității de 

apărare împotriva incendiilor în Municipiul Giurgiu pe anul 2017 și stabilirea măsurilor 

de optimizare a acesteia; 

3 - proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 

10.000 lei doamnei Bucur Marinela din Giurgiu; 

4 - proiect de hotărâre privind aprobarea retragerii Municipiului Giurgiu din 

Asociația de Dezvoltare Intercomunitară ”Iluminat public și ornamental Giurgiu – Malu – 

Slobozia”. Întrucât comuna Malu și-a rezolvat problema iluminatului prin accesarea unui 

proiect de la PNDL, iar noi vom depune un proiect doar pentru Municipiul Giurgiu de 

iluminat eficient pe Axa 3-1. Drept urmare, nu-și mai are rostul acest ADI. Nu putem 
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depune și nu putem funcționa în acest moment pe două direcții, una în ADI și una pe 

încredințare directă prin Consiliul Local. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Mulțumesc! Supun la vot ordinea de zi cu 

proiectele suplimentare. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Comisiei buget - 

finanţe, administrarea domeniului public şi privat a Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea Reţelei şcolare din Municipiul 

Giurgiu pentru anul şcolar 2018 – 2019 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Să se consemneze că nu particip la discuții și la 

vot. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Este în ordine! Eu m-am uitat pe programa de 

învățământ pentru anul următor și am văzut că o serie de instituții de învățământ, școli, la 

ora actuală, nu vor mai funcționa în anul următor. Pe mine mă interesează și vreau să știu 

ce facem cu clădirile acestea. Dacă avem deja o gândire, pentru că unul este Miron 

Nicolescu, o clădire foarte mare și cu o proprietate mare, cu curte, cu teren de sport și ce 

mai au acolo. Cealaltă de la Școala nr.6, poate și clădirea SAM, poate facem ceva pentru 

ea, având în vedere că se tot gândește un internat pentru copii din afara Giurgiului, el a 

fost internat. Lucrurile acestea vroiam să le știu pentru clădirile respective. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă ați observat și bine ați observat, rețeaua 

școlară nu s-a modificat cu nimic față de cea din 2017-2018, cu nimic! Pentru că acel 

Liceu de chimie a fost trecut anul trecut la Viceamiral Ion Bălănescu, SAM-ul era trecut 

mai demult. Deci, sunt lucruri care funcționează de un an de zile. Nu am făcut nici o 

modificare, iar dacă doriți să știți ce se va întâmpla cu acea infrastructură școlară…  

Zilele trecute am avut o întâlnire între mediul privat, unitățile de învățământ tehnic 

și Inspectoratul Școlar și reprezentanți din cadrul Primăriei. Am discutat modalitățile de a 

crea clase pentru meserii care sunt cerute de către mediul de afaceri din Giurgiu și mă 

refer aici la mecani auto, tinichigii, mă refer la sudori, mă refer la țesători, mă refer la 

domenii care la ora actuală, ospătar, cofetar, bucătar, patiser și lucrători în alimentație 

publică, îmbrăcând toate aceste meserii care sunt cerute de piața de muncă, de piața 
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muncii din Giurgiu și pentru care există la momentul acesta, locuri bune de muncă și 

sigure în sistemul privat. Am luat deja la Liceul Nicolae Bălănescu, Ion Bălănescu, am 

luat decizia ca să modernizăm o sală și s-o transformăm în laborator pentru mecanici 

auto, pentru partea de tinichigerie și vopsitorie, iar în colaborare cu doi investitori din 

municipiul Giurgiu care sunt interesați să creeze această forță de muncă calificată și 

împreună cu Șantierul Naval și cu încă un investitor în domeniul metalelor, prelucrării 

metalelor și construcțiilor metalice, să extindem clasa de sudori și lăcătuși. 

În ceea ce privește infrastructura de cazare, decizia este de, doar dacă vom avea 

solicitări din mediul rural de a veni la aceste școli profesionale sau la școli postliceale, 

pentru că pe două direcții dorim să dezvoltăm acest lucru. Atunci putem gândi și o 

dezvoltare și o refacere a acelui cămin, unde în acest moment nu funcționează decât FEG-

ul și Școala postliceală sanitară. Atâta timp cât nu avem solicitări, eu zic că nu ne putem 

hazarda să investim într-un cămin, să-l dotăm și să ne uităm la el, că nu avem unde să-i 

cazăm. Putem să extindem căminul de la Seminarul teologic, unde funcționează cămin 

internat. Avem încă un etaj pe care nu trebuie decât să-l mobilăm. El a fost reabilitat. 

Drept urmare, ca și spații care să susțină eventual tinerii din mediul rural care vin în 

Giurgiu să învețe și să se pregătească pentru o meserie, eu cred că suntem pregătiți în 

acest moment și avem. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de 

Funcţii și a Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Direcţiei de 

Impozite şi Taxe Locale Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  La punctul acesta, e adevărat că a apărut 

regulamentul Uniunii Europene din 2016 care se aplică în 2018, începând cu luna mai, 

privind protecția datelor persoanelor fizice și utilizarea acestor date. Apare deja în 

materialul acesta și pentru asta am luat cuvântul. Știu că toate unitățile care au 

personalitate juridică, trebuie să aibă o persoană care să fie angajată. Cred că și pentru 

celelalte instituții sau direcții ale Primăriei care au personalitate juridică, trebuie să 

aprobăm o persoană care să se ocupe de acest lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Vă dau răspuns? Eu știu că e o decizie de a fi 

cât mai vizibil. Vă dau răspuns la orice întrebare pe care o adresați și am să vă răspund și 

la acest punct. Cu toate că-mi ridicați mingi și chiar îmi face plăcere să explic cetățenilor 

anumite aspecte. Mă bucur că le faceți, că-mi adresați aceste întrebări. 

În cadrul celorlalte instituții nu a fost nevoie de schimbarea organigramei, întrucât 

exista la nivelul Primăriei municipiului Giurgiu, un departament, un birou de 
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implementare a Strategiei Naționale Anticorupție. Drept urmare, pe acea structură, pe 

acea osatură, am preluat și aceste probleme. 

Să știți că suntem interesați și dorim să aplicăm și suntem obligați să aplicăm orice 

prevedere legală, iar dacă astăzi nu am venit în ședință cu o modificare, a fost tocmai 

datorită acestui fapt. S-ar putea ca la celelalte direcții sau societăți, să venim în cursul 

zilelor următoare. Oricum le vom pune în plicare, fără nici o problemă. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea delegarea organizării către 

Centrul Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu a activităţilor dedicate sărbătoririi 

„ZILELOR MUNICIPIULUI GIURGIU” şi darea în administrare a spaţiului 

aferent desfăşurării evenimentului 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. a unui număr de 10 bucăţi stații 

de autobuz mari, 4 bucății stații de autobuz cu lungimea de 5 m.l. și 6 bucății 

stații de autobuz cu lungimea de 3 m.l. 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Apropo de vizibilitate, era bine dacă totuși 

aici, cunoșteam care sunt stațiile. Nu era mare lucru să avem și noi, apropo de vizibilitate. 

Zice: 10 stații autobuz mari, 4 stații de autobuz cu lungimea de 5 ml și 6 stații de autobuz 

cu lungimea de 3 ml. Cred că nu strica să avem o listă cu aceste stații, care sunt stațiile 

mari, care sunt stațiile de 5 ml, de 3 ml. Să știm și ce predăm mai departe. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Dacă îmi permiteți! Aici este vorba, în 

proiectul de hotărâre, despre mijlocul fix. Este vorba de obiectul în sine. Unde se 

amplasează reprezintă denumirea stației. Deci, noi nu facem predarea amplasamentului 

unde se pun stațiile, facem predarea stației în sine. Este vorba de stație! Este vorba de 
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realizarea din bugetul Primăriei a unor construcții care se numesc stații și urmează a fi 

amplasate. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule Ionescu, dumneata te-ai ocupat de 

lucrurile acestea! Este normal să fie prezentat și unde este stația pentru că așa se 

înregistrează în contabilitate, cu datele complete ale stației respective. Mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îmi permiteți! Dacă îmi permiteți? Nu știu! Cred 

că nici când erați dvs. viceprimar nu se făceau așa, dar eu vă dau un alt răspuns. Ce facem 

atunci când avem, cumpărăm 200 de bănci și le dăm în administrare acestei societăți? O 

să trecem locurile unde s-au montat acele 200 de bănci? Sau este doar documentul strict 

care permite ca din proprietatea municipalității să treacă în administrare ca obiect de 

inventar sau mijloc fix. Nu este greu! Aveți acest drept! Vă rugăm să vă adresați în scris 

sau chiar acum verbal și cei de la societatea Giurgiu Servicii Locale, vă vor transmite o 

informare unde s-au montat aceste stații.  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, nu vreau s-o luați în nume de 

rău când noi cerem ceva ce e un lucru foarte simplu și vrem să vedem despre ce este 

vorba. Dvs. întotdeauna vă aruncați și începeți de fiecare dată, am observat, cu atac la 

persoană, la fostul viceprimar și așa mai departe. Nu am făcut și nu fac atac la persoana 

primarului aici, nici nu ridic o problemă legată de primar. Ridic o problemă legată de 

administrația Primăriei care vrea să prevadă și să pună acolo niște stații, o listă cu ele. Nu 

am cerut ceva și nu înțeleg de ce vă agitați și faceți atac la persoană. Eu nu am făcut atac 

la persoană, nici nu v-am întrebat lucruri personale sau lucruri care să vă deranjeze într-

un fel sau altul. Cred că nu deranjează pe nimeni sau nu era o problemă, dacă aveam o 

listă cu stațiile respective. Pentru că, iertați-mă, nu facem comparație între o bancă care 

este un obiect de inventar și o stație de autobuz care poate să fie mijloc fix, având o 

valoare mult mai mare. Hai, să facem diferența ca niște specialiști! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ok! Vă răspund, domnule Vladu! Ca niște 

specialiști! Este un mijloc fix și drept urmare, el își urmează procedura. Nu am considerat 

și nu este necesar, și nu este imperativ necesar, dacă vreți să fim mai conciși, să 

prezentăm aceste lucruri în cadrul ședinței de Consiliu. Dacă aveați oarece nelămuriri, cu 

o săptămână înainte de ședința de Consiliu, există acele comisii, unde aveți reprezentanți 

în comisii. Ați primit materialele în timp util, puteați să faceți această cerere către 

societățile respective, să mergeți la comisii și să spuneți: vreau să mi se pună la dispoziție 

și locația! Și nu era nici o problemă! Vi le puneau la dispoziție, dar faptul că, pe o 

chestiune care nu este imperativ necesară și referința mea vis-a-vis de perioada cât ați fost 

viceprimar se leagă tot de acest lucru: că niciodată nu au fost trecute și locațiile. De aceea 

am adus în discuție, nici măcar atac la persoană! Vă aduc aminte că erau niște proceduri 

de lucru pe care le respectăm și acum, și care se respectau și pe vremea când erați 

viceprimar și semnați aceste hârtii. De aceea vă spun, că nu este nici un atac asupra 

persoanei dvs., departe de mine acest lucru, asupra poziției pe care o aveți în Consiliu, 

asupra dorinței de a lua cuvântul cu orice preț și e dreptul dvs. și vă rog s-o faceți. Este și 

obligația mea de a vă răspunde dacă există în regulament această obligație. Dacă nu, voi 

lăsa alte compartimente din cadrul Primăriei să facă acest lucru și mai departe este decizia 

dvs. ce veți face. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Mulțumesc, domnule primar! Încă o dată, 

rețineți ceea ce vă spun: nu cer lucruri care nu sunt normale! Din polemică chiar nu ne 

alegem cu nimic, mai ales că este un lucru cu care suntem de acord. Eu am spus: ca formă 

trebuia să avem și aceste stații. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De ce nu ați cerut la comisie, domnule Vladu? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu a fost la mine la comisie! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cum n-a fost? Aveți materialul total! Comisiile 

sunt aproape în același timp. 

Domnul consilier Matei Mihai: Nu se înregistrează! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu se înregistrează, nu! Nu avem televiziunile! O 

să cer televiziunile… 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, nu venim aici la ședință să vă 

aplaudăm pe dvs.! Haideți, că dacă vreți să vă aplaudăm, vă aplaudăm, dacă credeți că 

asta este problema! Dar, venim să ridicăm niște probleme, de asta venim aici! Că sunt 

probleme mai mici sau probleme mai mari, pentru asta suntem prezenți aici și venim la 

ședință și pentru asta am fost aleși, nu ca să ne faceți dvs. morală și să facem ceea ce 

ziceți dvs.. Dacă vreți, ne faceți o listă cu ce trebuie să zicem și facem ce ziceți dvs. și vă 

și aplaudăm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Le aveți pe IPD! 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnule președinte, ca să încheiem în cadru 

pozitiv acest subiect, sugerez celor de la GSL să prezinte în zilele următoare o listă cu 

stațiile respective și noi să luăm act de locația în sine a fiecărei stații. Însă, aleatoriu, 

câteva le pot spune eu acum: la intrarea în Giurgiu pe partea dreaptă, imediat e stație care 

urmează să facă obiectul proiectului de hotărâre; șoseaua Sloboziei, Sârguința, Direcția 

Silvică, Oinac stânga și dreapta în sensul de mers spre Poliția Locală și invers… 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: CET! 

Domnul consilier Ilie Clement: Mai sunt până la CET! 

Domnul consilier Matei Mihai: Și oricum foarte mult! Unele 3 mililitri și alte 5 

mililitri! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Metri liniari! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Domnule președinte, stimați colegi, eu apreciez 

grija domnului Vladu pentru proprietățile municipiului Giurgiu, dar asta înseamnă că de 

fiecare dată când se va schimba locația unei stații de autobuz, o să dăm o hotărâre de 

Consiliu, să schimbăm stația? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Să schimbăm locația! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Locația, stația! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Mulțumesc! Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. a unui container metalic 

semifabricat grup sanitar și a unui container metalic semifabricat cu 4 cabine de 

duș și încălzire independantă 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 10.000 lei, doamnei Costea Sofia din Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 2.000 lei, domnului Cojoc Marcel din Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea însuşirii Raportului privind 

informarea şi consultarea publicului interesat de aprobarea Planului Urbanistic 

de Detaliu necesar realizării obiectivului „Construire imobil cu destinaţia spaţiu 

pentru servicii medicale (ambulatoriu)”, pe un teren situat în Giurgiu, 

Bulevardul Bucureşti km 1, beneficiar S.C. MULTI ACTIVE SERVICE S.R.L. 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea constatării dizolvării de drept 

a Asociației „Comunități Curate și Sigure Giurgiu - Malu - Slobozia” 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Cu toate că deranjez, cer ajutor colegei mele 

de la PNL, doamna jurist. Proiectul spune așa: proiect de hotărâre privind aprobarea 

constatării dizolvării de drept a Asociației „Comunități Curate și Sigure Giurgiu - Malu - 

Slobozia”. Tot în acest material, dacă mergem puțin mai jos, o să observăm că, 

constatarea nu o facem noi, ci o face Judecătoria. Așa că, nu putem să constatăm un lucru 

care nu este de domeniul nostru. Noi aici, trebuie să hotărâm cu toții ieșirea din Asociație, 

așa cum a făcut și Malu, așa cum a făcut și Slobozia. Facem ieșirea și împuternicim dacă 

trebuie, Primăria municipiului Giurgiu să facă demersurile către Judecătoria municipiului 

Giurgiu pentru a constata dizolvarea de drept. Eu așa văd juridic și cred că dacă ne uităm 

cu atenție.... 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă e de drept! Nu este nevoie de intervenția 

instanței. În nici un caz nu se punea problema ca dizolvarea... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Uitați-vă ce scrie! Încă o dată, doamna jurist! 

În material spune foarte clar cine constată dizolvarea de drept și o să vă și găsesc. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Vă rog frumos să-mi indicați! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Potrivit art.55, alin.2 din același act normativ, 

constatarea dizolvării se realizează prin hotărârea Judecătoriei din circumscripția căreia se 

află sediul Asociației. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: E grești! Niciodată... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu citesc în materialul clientului. Eu nu știu, 

nu sunt jurist! Dar dacă așa spune aici, așa citim. Astea sunt materialele puse la 

dispoziție. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Tribunalul constată dizolvarea, niciodată 

Judecătoria! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Haideți să ne înțelegem foarte bine! Eu nu 

spun că nu sunt de acord cu dizolvarea Asociației. Ba, sunt de acord cu dizovarea 

Asociație! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar ce trebuia să facem? 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Forma cum este pusă aici nu este corectă 

pentru că noi nu constatăm dizolvarea Asociației, ci noi aici trebuie să votăm ieșirea din 

Asociație. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Vladu, ați mai făcut o referire și a doua 

oară și a treia oară. Sunteți într-o eroare totală! Îmi pare rău, nu vreau să intru iarăși în 

polemică cu dvs.! Ați aprobat în luna decembrie o hotărâre de Consiliu a municipiului 

Giurgiu, ieșirea. Am aprobat-o odată! Mai aprobăm o dată, să mai ieșim o dată că nu ne-a 

convenit prima dată cum am ieșit sau cum? Mai intrăm și ieșim? 

 În luna decembrie toate cele trei societăți au luat decizia în urmă cu un an-doi să 

creeze acest ADI, la vremea respectivă cu o intenție bună. Numai că după ce am făcut 

ADI, s-a schimbat legea serviciilor publice care spunea că putem să delegăm acest 

serviciu direct fără să mai avem nevoie de ADI. Același lucru l-au făcut și Malu și 

Slobozia. În luna decembrie toate aceste primării, prin hotărârile Consiliului local, Malu 

din 65/21.11., Slobozia prin hotărârea 64/14.12. și Primăria municipiului prin hotărârea 

490/17.12., au aprobat ieșirea din ADI. Acum constatăm de drept, așa o fi în termeni 

juridici, nu mă bag și nici nu mă pricep! Dacă cei de la juridic au venit cu fundamentarea 

și cu raportul de specialitate și cu temeiul de drept, că putem să facem acest lucru ca să 

ieșim și să închidem odată această Asociație, m-aș pune eu economist, dvs. inginer, 

împotriva la juriști care au stabilit lucrul acesta? Îmi pare rău! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu sunt de acord cu dvs.! Eu vă citesc ce scrie 

Primăria aici! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Citiți un pic mai sus! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu ce vreau eu! Ce scrie Primăria! Potrivit 

art.55, alin.2 din același act normativ, constatarea dizolvării se realizează prin hotărârea 

Judecătoriei din circumscripția căreia se află sediul Asociației. Și dacă vreți, vă citesc tot 

paragraful! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Paragraful anterior spune că se dizolvă de drept, 

fără intervenția instanței, că spui de drept. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar unde spune? În hotărârea de Consiliu sau în 

raportul de specialitate? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: În referatul făcut de juridicul de la Primărie! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! După aceea este un raport de activitate, 

raportul de specialitate cu temeiul de drept, cu temeiul de fapt și cu argumentele de 

oportunitate și incidente legi și apoi, în hotătâre scrie undeva că prezenta se duce și se... 

Spune clar: se constată dizolvarea de drept a Asociației. Prezenta hotărâre se va comunica 

primarului, Instituției Prefectului, Direcției Economice, Direcției Servicii Publice, 

Giurgiu Servicii Locale S.A., UAT Malu și UAT Slobozia. Nu mai face referire că.... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Tot la dvs. aici, spune așa, vă citesc ce scrie în 

material: precum și principiului simetriei actelor juridice și administrative, vă propunem 

efectuarea demersurilor, așa scrie, vă propunem efectuarea demersurilor în vederea 

constatării dizolvării de drept a Asociației „Comunități Curate și Sigure Giurgiu - Malu - 

Slobozia”, prin promovarea către Consiliul local al municipiului Giurgiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Prin promovare! Eu nu mă mai bag, că sunt 

probleme juridice. 
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Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ia uitați ce prevede! Că tot mă întrebați, dacă-

mi permiteți, la alineatul 1 se prevede clar: Asociația se dizolvă de drept prin îndeplinirea 

duratei prin care a fost constituită. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Se dizolvă de drept și este ok! Eu nu contest 

lucrul ăsta, doamna jurist! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă se dizolvă de drept, nu este nevoie de 

intervenția instanței! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Lucrul ăsta îl stabilește Judecătoria, nu noi! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Citiți articolul 1: Asociația se dizolvă de drept 

că asta presupune neintervenția instanței, dacă s-a împlini durata pentru care... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă spune în material că trebuie instanța... 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă s-a împlini durata și e corect ce spune. Îmi 

pare rău... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Care este părerea dvs.? Domne, se modifică asta și 

cu asta! Spuneți-mi concret propunerea! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Propunerea este să facem demersurile necesare 

la Judecătorie să constate ce scrieți dvs. aici, să constate dizolvarea de drept! Așa scrieți 

dvs., nu scriu eu! Dvs., juridicul, asta scrieți! Domnul Ghincea cu doamna... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce să modificăm la această hotărâre? Spuneți-mi: 

domne, să modificați articolul ăsta, să scrieți altceva! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Încă o dată vă spun, nu Consiliul local constată 

dizolvarea! Constatarea dizolvării, cum spuneți dvs. prin juridicul Primăriei, o face 

Judecătoria. Deci, noi aici aprobăm... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunteți sigur? Eu vă întreb pe dvs., că dvs. spuneți! 

E un referat făcut de juridic! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Și dacă juridicul spune. 

Domnul primar Barbu Nicolae: După referat este... Haideți să luăm ordinea că... E 

un raport de specialitate semnat de secretar. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Doamna Băiceanu care a semnat referatul 

acesta ce zice? Ce părere aveți? Referatul e făcut de doamna Băiceanu și de domnul 

Ghincea. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Domnule Vladu, mai lăsați-i și pe alții! Ce s-a 

întâmplat prin sentința 627/2016 a Tribunalului Giurgiu? O văd indicat aici, prin care s-a 

admis o cerere a Asociației, că e posibil ca prin acea sentință să se fi luat act de dizolvare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, atunci s-a luat act de înființare! Atunci s-a 

înființat! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Atunci s-a înființat! Am înțeles! Nu e 

incomplet... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru că cei trei acționari... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Doamna jurist, încă o dată eu îmi cer scuze, 

dar dvs. ca jurist trebuia să vă uitați un pic înainte, chiar dacă nu aveți timpul necesar, 

mai ales că sunt lucruri juridice. Eu, totuși ca inginer, am încercat să-mi bat capul cu ele 

și să știți că... 
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Doamna consilier Ciulacu Mirela: Din păcate, domnule Vladu, mă văd nevoită să-i 

dau dreptate domnului primar! Asta e realitatea! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Vă rog! Supun la vot proiectul de hotărâre 

dacă s-au exprimat toate părerile. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 3 abțineri (domnul consilier Vladu Alexandru, domnul consilier Muscalu Ionel, 

domnul consilier Gâdea Gheorghe). 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării componenţei 

Comisiei aprobată prin Hotărârea Consiliului Local Giurgiu nr.230 din 28 iulie 

2016 cu privire la structura Comisiei sociale pentru analizarea dosarelor de 

locuinţă pentru tineri şi familii de tineri în vârstă de până la 35 ani, precum și a 

locuințelor sociale și celor din fondul locativ de stat, destinate închirierii 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilităţii 

contractelor de închiriere pentru cele 12 imobile de necesitate din cartierul Obor 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a terenului în suprafaţă de 5.082,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, 

Bulevardul Mihai Viteazu, strada Unirii, FN – Etapa II, către Agenţia Naţională 

pentru Locuinţe, pe toată durata executării a 44 unităţi locative pentru tineri, 

destinate închirierii 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 



 13 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a terenului în suprafaţă de 4.200,00 mp, situat în Municipiul Giurgiu, 

strada Aleea Cărămidarii Vechi - Etapa II, către Agenţia Naţională pentru 

Locuinţe, pe toată durata executării a 55 unităţi locative  pentru tineri, destinate 

închirierii 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a imobilului 

situat în Municipiului Giurgiu, Bulevardul C.F.R., FN – Punct Termic 15 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în inventarul 

domeniului public al Municipiului Giurgiu completat şi modificat prin 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.273/29.07.2015 privind 

modificarea şi completarea inventarului bunurilor care fac parte din domeniul 

public al Municipiului Giurgiu, înscrise în Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu nr.135/26.08.1999 modificată şi completată prin 

Hotărârea Consiliului local al Municipiului Giurgiu nr.76/16.05.2002 privind 

însuşirea inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al Municipiului 

Giurgiu, a unor obiecte de investiţii 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 

unor obiective de investiţii către Şcoala Gimnazială nr.5 şi  Şcoala Gimnazială 

nr.10 din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată și aprobarea studiului de oportunitate și raportului de evaluare necesare 

pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de atribuire directă a terenului 

situat în Bulevardul București, adiacent Bloc B4/1S 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 5 abțineri (domnul consilier Țigănilă George, doamna consilier Ciulacu Mirela, 

doamna consilier Meclea Alina, domnul consilier Matei Mihai, doamna consilier Sîrbu 

Adelina). 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a unui teren situat în intravilanul 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea încetării valabilității 

Convenției de constituire fond risc nr.2.907/05.02.2013 încheiată între 

Municipiul Giurgiu și S.C. Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. și restituirea 

sumei de 70.814,27 lei, reprezentând fond de risc constituit 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării 

Hotărârii Consiliului Local nr.498 din data de 28 decembrie 2017 privind 

stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul fiscal 2018 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare și 

întreținere a mijloacelor fixe și a obiectelor de inventar aferente spațiilor verzi, 

către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. în insolvență 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Este prima dată când în materialul prezentat 

nouă, apare Giurgiu Servicii Locale S.A. în insolvență. Eu știu că, cel puțin am participat 

la toate ședințele, nu am fost informați că Giurgiu Servicii Locale a intrat în insolvență. 

Unu! Și doi, dacă este așa, avem înainte încă două sau trei proiecte de hotărâre legate de 

Giurgiu Servicii Locale și nu s-a scris ”în insolvență”. Ori, dacă este în insolvență este 

corect să scrie în insolvență, altfel, nu prea este legal dacă nu se scrie în insolvență. 

Am înțeles, dacă proiectele pe care le-am aprobat până acum.... 

Domnul consilier Ilie Clement: Luna trecută a fost,  că a fost AGA. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am înțeles! Dacă proiectele pe care le-am 

aprobat cu Giurgiu Servicii Locale, aici, mai devreme... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Juridic, nu știu dacă... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Deci, la orice referire la Giurgiu Servicii 

Locale trebuie să scrie în insolvență, altfel nu este legal. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Depinde de momentul în care a fost întocmit 

referatul și raportul de specialitate. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Noi vorbim de luna asta. Este în ordine, 

domnule Clement! Eu înțeleg că AGA a luat hotărâre cum spuneți dvs., să intre în 

insolvență. Unu! Doi – noi nu am fost informați aici în Consiliul local că Giurgiu Servicii 

Locale a intrat în insolvență. 

Domnul consilier Ilie Clement: Eu știu că s-a adus la cunoștință, că s-a făcut 

mențiunea de către președinte că este în insolvență. Acum a început să curgă.... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu, domnule Clement! Nu ați înțeles despre ce 

e vorba! 

Domnul consilier Ilie Clement: Ba da! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Ba da! Nu ați înțeles! Asta vă spun. Noi, ca și 

Consiliu local trebuia să fim informați că societatea căreia noi i-am dat acordul să se 

înființeze, Giurgiu Servicii Locale, intră în insolvență. Și asta nu a fost... 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnule Vladu, nu avea când pentru că măsura de 

a intra în insolvență.... 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule Clement, mai devreme de proiectul 

ăsta de hotărâre, puteam să începem cu un alt proiect de hotărâre prin care eram informați 

că Giurgiu Servicii Locale intră în insolvență și toate proiectele de hotărâre care și astăzi 

sunt pe listă, trebuie să scrie clar ”Giurgiu Servicii Locale în insolvență”. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Vladu, vă răspund? Îmi permiteți? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, nu trebuie să-mi răspundeți 

mie, că nu mie trebuie să-mi răspundeți dvs.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dvs. ați ridicat problema! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu am spus că trebuie scris în insolvență, nu 

am spus altceva. Am mai aprobat proiecte de hotărâre, 5, 6, mai devreme, unde nu scrie 

clar că e în insolvență, ori asta este ilegal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cine este organul de conducere al acestor societăți 

aflate în subordinea Consiliului local? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dvs., domnule primar! Să nu-mi spuneți că nu! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă atât ați învățat în trei ani de administrație 

locală, îmi pare rău de dvs.! Îmi pare rău că mai și ziceați că vreți să veniți pe 5 iunie pe 

scaunul ăsta. Dacă atât ați gândit dvs. că organul de control al unei societăți.... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Iar e atac la persoană! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e atac la persoană! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu nu v-am întrebat niciodată, domnule 

primar, și încă o dată, nu mă faceți să fac atac la persoană! Dar dacă tot mă provocați o să 

fac și eu un atac la persoană. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ia ziceți! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Deocamdată nu am făcut. Eu am ridicat numai 

probleme legate de Primărie și nu atac la persoană. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ați ridicat o problemă în cunoștință de cauză. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: De fiecare dată când sunteți frustrat, când 

cineva vorbește, vă duceți către persoana respectivă cu diverse.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: V-am mai spus odată dvs. și nu ați înțeles. E ușor a 

scrie versuri și căutați dvs. mai departe! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Scrieți mai departe, că nu e nici un fel de 

problemă! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Organul de control al acestor societăți care se află 

în administrarea Consiliului local este Adunarea Generală a Acționarilor, iar în Adunarea 

Generală a Acționarilor sunt consilieri. Eu cred că sunt consilieri, sunt și consilieri, dar în 

general consilierii sunt cei care fac. Consilierii au aprobat în Adunarea Generală a 

Acționarilor intrarea în insolvență. Consilierii au transmis Consiliului de Administrație, 

deci reprezentanții Consiliului local pe care dvs. i-ați delegat prin hotărâre să reprezinte 

această societate și să organizeze conducerea ei, sunt acolo și i-au decizii. Drept urmare, 

nu puteți să veniți să spuneți dvs.: nu am știut. Tot veniți și spuneți: noi nu știm de la 

comisii, noi nu știm de la asta, noi nu știm. Domnule Vladu, rămâneți prin Giurgiu mai 

mult timp să participați la comisii, să participați unde trebuie, ca să fiți sau rugați colegii 

dvs. să vă nformeze. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, ca primar al acestei localități 

trebuia să informați Consiliul local că această societate a intrat în insolvență. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În subordinea cui este această, că acum iar vă 

întreb: în subordinea cui este? A primarului sau a Consiliului local? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, nu Consiliul local face 

proiectele de hotărâre. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bun! Lăsați-o așa! Rămâneți cu ideea! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Păi, rămânem cu ideea aceasta! Proiectul de 

hotărâre cu care ne anunțați îl făceați dvs., cum le faceți de obicei. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Domnul Vladu a făcut de fapt o precizare tehnică. 

Se impunea ca și la punctele 5 și 6 să se treacă GSL care se află în insolvență. Asta a vrut 

și atât! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Am luat act! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Am luat act! Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui imobil situat în 

Giurgiu, strada Nicolae Bălănescu, nr.18 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate 

pentru realizarea obiectivului de investiţie situat în Bulevardul Mihai Viteazu - 

Etapa II, totalizând 44 unităţi locative pentru tineri, destinate închirierii - retras 

 

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate 

pentru realizarea obiectivului de investiţie situat în strada Aleea Cărămidarii 

Vechi - Etapa II, totalizând 55 unităţi locative pentru tineri, destinate închirierii 

- retras 

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Inspectoratul Şcolar Judeţean Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Să se consemneze că nici aici, nu particip nici la 

discuții și nici la vot. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Biblioteca Judeţeană „I.A. 

Bassarabescu” Giurgiu, instituţie aflată în subordinea  Consiliul Judeţean 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Țigănilă George: Aș vrea să vă întreb dacă Biblioteca 

Județeană... 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Pe cine întrebați? 

Domnul consilier Țigănilă George: Pe dvs., domnule președinte! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Vă uitați în altă parte! 

Domnul consilier Țigănilă George: Dacă doriți să ne luăm la mișto, să știți că ne 

luăm și la mișto! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Dar vă uitați înspre domnul Clement. 

Domnul consilier Țigănilă George: Nu-mi place ochii domnului președinte și de 

aia! Acum sunteți ok! De ce trebuie să ajutăm noi, Biblioteca și nu Consiliul județean 

care are un buget mult mai mare decât municipiul Giurgiu? Asta vroiam să vă întreb, 

domnule primar, domnule președinte! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu știu dacă anul trecut am aprobat. Nu cred că am 

aprobat, că nu am avut bani. Am aprobat în urmă cu trei ani și cu doi ani, am aprobat o 

sumă, 30, 36 de mii pentru tipărirea unor cărți, unor volume selectate în cadrul bibliotecii. 

Domnul consilier Ilie Clement: Faceți precizarea că erau autori giurgiuveni!  

Domnul primar Barbu Nicolae: Fie că au fost autori giurgiuveni care au cerut să-și 

promoveze cartea pe care au scris-o atunci sau a fost retipăriri a unor cărți vechi în tiraj 

nou. Am simțit să facem acest lucru pentru că dacă ne aducem aminte proiectul 
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Biblioteca giurgiuveană a plecat cam în 2015 și s-au tipărit până acum 45 de cărți, marea 

majoritatea prin susținerea Consiliului local.  

Nu aș vrea să intru într-o polemică, am preferat, mai bine mergem și dăm la 

bibliotecă și se tipăresc într-un cadru organizat și am refuzat de multe ori acordarea de 

sprijine financiare pentru tipărirea unor cărți a unor autori giurgiuveni fără să avem în 

spate un studiu, o susținere din partea persoanelor care se pricep și de specialitate și am 

transferat această sarcină unei instituții. De ce dăm unei instituții a Cosiliului județean? 

Aș vrea să vă spun un singur lucru: și noi cerem Consiliului județean sprijin financiar să 

susțină organizarea festivalului ”In memoriam Marin Ghiocel”, organizarea zilelor 

orașului și când am avut nevoie de anumită susținere, am cerut și ni s-a oferit această 

susținere pe același considerent. E bine că municipiul Giurgiu este în județul Giurgiu și o 

spun de multe ori, lucrul acesta. Facem un lucru nobil pentru cultură și totdeauna când s-a 

susținut cultura au fost anumite discuții, dar să știți că învățământul, cultura, sistemul 

sanitar, se susține cel mai puțin. Deci, acesta a fost argumentul pentru care am propus! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Ca o precizare! Biblioteca are denumirea 

de județeană, dar se află în municipiul Giurgiu. Accesul la bibliotecă este inclusiv al 

cetățenilor din municipiul Giurgiu.  

Domnul consilier Ilie Clement: Ca membru al Comisiei cultură mă simt obligat să-i 

răspund domnului consilier Țigănilă, spunându-i că orice structură subordonată Primăriei 

are un buget alocat și știe toată lumea cât de puțini bani se dau pentru cultură. Ori, venind 

în ajutorarea Bibliotecii județene, eu zic că nu este nimic rău pentru că acești bani sunt 

folosiți. Dacă aș fi profesor, mulți profesori aș da afară de la ore. 

Domnul consilier Țigănilă George: Am înțeles! Domnule consilier, referitor la 

ceea ce dvs. spuneați.... 

Domnul consilier Ilie Clement: Păi ce faceți, nu mă lăsați să vorbesc? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Vă rog foarte mult, păstrați odinea la 

discuții! 

Domnul consilier Ilie Clement: Ori dacă Biblioteca a solicitat un parteneriat cu noi 

a făcut-o din dorința să facă mai mult decât pot ei și câți bani au. Chiar dacă le dăm, îi 

ajutăm în viitor pentru editarea unei broșuri, a unei plachete de versuri, a unui volum de 

proză, zic eu că nu e nimic rău. Acea carte, acea plachetă poate să ajungă și la dvs. în 

mână și la nepotul meu și la oricare de aici din sală sau la cei care sunt iubitori de 

literatură. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Frumos și emoționant a prezentat domnul 

Clement. Eu am să fiu un pic mai tehnic. Întradevăr, pentru că am lucrat la Bibliotecă, 

știu că acest protocol de colaborare este necesar fiindcă ceea ce s-a făcut acolo, nu este 

doar o preparație, să zicem așa, culturală, pentru Giurgiu, ci este chiar mai mult. Prin 

editările succesive de carte de la Biblioteca Județeană Giurgiu, așa cum a zis domnul 

primar, sunt 45 de volume și de poezie și romane și filozofie. Noi, giurgiuvenii ne 

regăsim într-o arie culturală națională și uneori chiar la nivel internațional, care cred că 

este benefică pentru comunitatea noastră. Avem o carte de vizită cu care ne putem lăuda, 

dincolo de monumente, dincolo de oraș și trebuie susținută în continuare cultura. Eu mă 

bucur că ați făcut lucrul acesta! 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Dacă aveți noutăți, vă rog, domnule 

consilier! 

Domnul consilier Țigănilă George: Da, ca întotdeauna trebuie să avem o noutate 

pentru că bugetul municipiului Giurgiu e foare mic referitor la Consiliul județean. Deci, 

dacă domnul primar se chinuie cu bugetul pe care îl are la ora actuală să facă și un 

serviciu atât de mare, ar trebui ca și cei de la Consiliul județean să fie foarte atenți când 

Primăria municipiului Giurgiu are nevoie de diferite servicii. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Cred că este sigur că și Consiliul județean 

are un astfel de parteneriat încheiat și finanțează Biblioteca județeană. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Totdeauna mi-am dorit o conlucrare în interesul 

cetățeanului între cele două instituții și nu o încrâncenare. Ceea ce vreau să mai spun eu, 

poate că după 2016 se reînoadă și acel obicei de a transmite la o lansare de carte și o 

invitație instituției primarului, chiar dacă nu primarului, instituției primarului. Cu două 

luni înainte de alegerile din 2016 s-a oprit această practică și din acel moment nu am mai 

primit nici o invitație. Singura, am primit-o când s-a inaugurat sediul nou, numai că nu 

am fost în localitate. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Au participat reprezentanții Primăriei! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Mulțumesc ! Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  3 abțineri 

(domnul consilier Țigănilă George, doamna consilier Ciulacu Mirela, doamna consilier 

Meclea Alina). 

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea preluării şi includerii în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu, din domeniul public al Județului 

Giurgiu a unui imobil situat în Municipiul Giurgiu, strada 1 Decembrie 1918, 

FN 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ați văzut? Există conlucrare! Consiliul județean ne 

dă clădirea, acea Casă a Tineretului și terenul. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: M-am înscris la cuvânt și chiar vroiam să vă 

rog, dacă puteți să ne spuneți dacă Casa Tineretului va păstra aceeași destinație pe care a 

avut-o inițial sau ați gândit alte spații și ceva mai modern. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă ați observat, proiectul acesta este finanțat în 

cadrul Strategiei de Dezvoltare Locală la nivelul municipiului Giurgiu. Am obținut 

finanțarea de 7 milioane de euro din care 3,3 milioane de euro conform bugetului aprobat, 

este pentru construirea, modernizarea, renovarea unui Centru Comunitar Integrat finanțat 

prin fonduri nerambursabile de la bugetul local. Deci, nu se va mai numi Casa 

Tineretului, se va numi Centrul Comunitar Integrat. Iar conform strategiei care a stat la 
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baza câștigării acestui proiect, aici vom avea servicii de toate felurile care să fie integrate 

în această strategie, adică în această gândire de Centru Comunitar Integrat. Și se spune 

că: să asigurăm accesul tuturor rezidenților, în cadrul cărora să fie furnizate servicii, fără 

a se limita la servicii educaționale pentru copii și adulți, servicii personalizate de ocupare, 

servicii socio-medicale pentru adulți și copii, servicii pentru femei, copii în situații de 

vulnerabilitate, servicii de întărire a comunității, punct de acces public la informații, 

servicii sportive și recreative. Personalizarea interiorului și exteriorului clădirii se va 

realiza cu participarea comunității, sub îndrumarea unor specialiști, a unor ONG-uri și a 

unor echipe de urbaniști, arhitecți. 

Acum, mă abțin de la multe lucruri! Dvs., citiți bine rapoartele de specialitate doar 

atunci când vă interesează! Aici erau trecute, în materialul pe care-l aveți în față! Dar vă 

mulțumesc, că mi-ați oferit posibilitatea să transmit și cetățenilor ce se va face cu această 

Casă a Tineretului care va fi Centru Comunitar Integrat. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu v-am întrebat degeaba, domnule primar! 

Pentru că tinerii giurgiuveni au încă gândirea că această clădire va fi numai a lor. Asta v-

am întrebat! Dacă se va păstra denumirea de Casa Tineretului și vor fi activități numai 

pentru tineri sau vor avea și alte destinații, spațiile respective. Nu degeaba v-am întrebat! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vroiați un punct de vedere al meu, personal! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Proiectului 

Bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2018 şi a Listei de Investiţii 

aferente 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, nu vă supărați că mai 

vorbesc o dată? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Promit că e ultima dată, dacă nu vă supărați! 

Având în vedere că luna trecută erați dezamăgit și chiar am star un pic după ședință de 

vorbă privind bugetul pe anul acesta, iată că numai după câteva zile sau câteva săptămâni, 

o lună de zile, deja mărim bugetul Primăriei pe anul 2018 cu o sumă substanțială. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ia, spuneți, care-i suma? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Vreți să vă spun din memorie sau? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, dacă-i o sumă substanțială, trebuie s-o știți! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: E o sumă substanțială. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cât? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu, știu! Undeva la 47 de miliarde! Ideea este 

că m-am uitat pe buget și dacă bugetul era văduvit în luna trecută de investiții, am văzut 

că acum am venit și am prins o serie de investiții pe anul acesta, cu notele de 
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fundamentare, cu expertize, cu cheltuielile diverse legate de aceste investiții. Eu vroiam 

să vă întreba dacă, ce am văzut eu aici este un lucru corect, pentru că nu l-am auzit până 

acum, dar la Giurgiu vom face un patinoar? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Așa este prins aici! Eu nu zic, nu, dar am 

rămas surprins că am văzut un patinoar la Giurgiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: O fi de bine, o fi de rău? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu știu! Acum, cetățenii vor decide dacă e de 

bine sau de rău. Pentru copii cred că e de bine, pentru cei care au alte așteptări poate că e 

de rău, asta nu noi stabilim! Am venit și cu surse din Primărie de la DITL și am fost 

foarte atent cum sunt eu de obicei și pe aceste surse și chiar am fost surprins plăcut pentru 

că nu am mărit sursele de finanțare din amenzi. Asta înseamnă că vom merge cât de cât 

mai liniștiți în Giurgiu, că nu avem presiunea asta așa de mare de a primi amenzi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De a plăti amenzi, că de primit, le primim! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Le primim! Prima dată le primim și pe urmă le 

plătim. Încă o dată, vreau să spun că am rămas chiar plăcut surprins pentru că altfel era un 

an pierdut, era un an în care nu făceam investiții, un an în care Giurgiu chiar nu făcea un 

pas înainte și prin banii aceștia care au venit și de la Consiliul local și IV-urile respective 

și din DITL din sursele locale. Este un buget mult mai optimist pentru giurgiuveni. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Suma este de aproape 70 de miliarde, domnule 

Vladu. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: 47. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 70! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: După câte știu 27 dunt de la DITL. Dacă dați 

jos cele 27, ajungeți la suma pe care v-am spus-o eu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, 69 de miliarde 500 e chiar la începutul 

bugetului pe 2018. 38 de miliarde ne-au sosit prin repartizarea pe trimestre a sumelor 

prevăzute în bugetul de stat pentru cheltuieli materiale la școli. Nu aveam la toți. 

Spusesem că atunci nu am avut și am făcut bugetul așa fără și am mers pe 1 pe 12. 

Sunt cheltuielile pe care le aveam cuprinse în buget în luna ianuarie cu plată din 

credit, dar pentru faptul că nu aprobasem bugetul și nu ne venise avizul de la Comisia 

Națională de Avizare a Împrumuturilor, pentru trageri pe 2018. Am fost obligați să 

asigurăm surse proprii pentru acelea, să rupem de la alte lucrări de investiții și de aceea v-

am spus că este pentru prima dată când facem bugetul cu investiții zero, investiții noi, 

zero la momentul respectiv. După ce s-au făcut plățile în luna ianuarie, era normal ca 

aceste sume deja plătite din credit să întregească sumele noastre și de acolo mai sunt și 

alte sume. 

Totodată vreau să vă spun că am avut o temere privind impozitul pe venitul global, 

sumele care ne vin din impozitul pe venitul global de la bugetul de stat. Și dacă în bugete 

aveam trecute aproape 230 de miliarde anual, asta însemna cam 20 de miliarde lunar. 

Încasările noastre în luna ianuarie și februarie au fost cu mult peste așteptări. Am avut o 

temere mare, pentru că la un buget, înainte primeam IVG cam 32 - 33 de miliarde și în 

momentul în care ne-a scăzut la 20, am avut o temere mare.  
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Să știți că decizia privind plata către angajat a tuturor contribuțiilor a creat totuși, și 

faptul că această neplată atrage, eu știu, o răspundere penală, a atras o responsabilizare a 

mediului privat și a tuturor angajatorilor din municipiul Giurgiu, ceea ce a făcut ca 

încasările la IVG pe luna ianuarie să fie de aproape  38 de miliarde și pe luna februarie de 

aproape 39. Sume, cu mult mai mari decât primeam înainte când impozitul era 16%. 

Deci, cu un impozit de 10%, dar prin creșterile salariale care au fost și prin includerea 

obligației a plății de către angajat, transferat angajatorului, s-a creat un pic o 

responsabilizare a mediului privat în a-și plăti datoriile. Și în acest moment avem un 

surplus de venituri față de ce ne-am estimat noi prin repartizarea bugetului de stat, pe 

primele două luni de aproape 35-37 de miliarde. Lucru care este îmbucurător și ne-a 

permis, dacă observați, avem foarte puține lucrări noi ca și lucrări de investiții. Dar în 

rest, avem proiecte pentru tot ceea ce se dorește să se facă în municipiul Giurgiu. 

Trebuie să avem aceste SF-uri, studii de fezabilitate, trebuie să avem… Și cum ați 

zis dvs., partea aceea de prevedere se referă la proiectarea unui patinoar și va fi un 

patinoar cu program anual, nu doar pe timp de iarnă. Deci, va fi un patinoar permanent. 

Pe lângă un bazin de înnot, pe lângă o pistă de atletism, pe lângă terenuri care se vor face 

în zonă, avem și terenuri de sport care se vor proiecta și se vor face în zona Parcul 

Tineretului. La școli vom încerca să proiectăm și să facem terenurile cu strat sintetic, 

terenurile de sport. Există aceste proiecte și chiar dacă îmi va fi foarte greu să le 

implementăm în anul acesta, pentru anul viitor, pentru 2020 și poate pentru mai departe, 

pentru 2021, cel care va veni în locul meu, să aibe proiecte fără să fie obligat să stageneze 

un an până are aceste proiecte. 

Și să știți că aceste prevederi nu sunt ultimele. Pe măsură ce descoperim surse de 

finanțare, pe măsură ce ne echilibrăm bugetul și avem surplus de surse financiare, vom 

veni și cu alte investiții care sunt cerute de cetățenii municipiului Giurgiu. Să știți că în 

oraș avem multe de făcut și sunt multe investiții care trebuie făcute! Și parcări și eu știu, 

zone de agrement. Mai trebuie să umblăm și vom face ce putem prin fonduri europene, ce 

nu putem, vom face din surse proprii. S-ar putea ca să nu putem să câștigăm toate trei 

proiectele privind iluminatul eficient și atunci să avem surse și unde nu reușim să atragem 

fonduri europene și nici naționale, să venim cu cofinanțare din surse locale și să finalizăm 

acel proiect. 

Îmi doresc ca acel angajament pe care mi l-am luat pentru dezvoltare durabilă 

integrată, să fie realizat în totalitate și acela va reprezenta un punct de plecare pentru 

proiectele de Smart City din 2020. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Mulțumesc! Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Proiectului 

Bugetului centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din 

venituri proprii şi subvenţii pe anul 2018 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii unor parcele de 

teren și a tarifului de subconcesiune pentru Societatea Comercială Administrația 

Zonei Libere Giurgiu S.A. 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Clubul Sportiv Municipal 

DUNĂREA Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Planului 

Urbanistic de Detaliu necesar realizării obiectivului „Construire imobil cu 

destinaţia spaţiu pentru servicii medicale (ambulatoriu)”, pe un teren situat în 

Giurgiu, Bulevardul Bucureşti, km 1, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 

nr.355/28.09.2017 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice (faza PT) și a  principalilor indicatori tehnico-economici pentru 

realizarea obiectivului de investiții Lucrări de intervenţii pentru creşterea 

performanţei energetice a blocurilor de locuinţe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 

3 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare pentru 

obiectivul de investiţie Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței 

energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 3 şi a 

cheltuielilor aferente implementării proiectului 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice (faza PT) și a principalilor indicatori tehnico-economici pentru 

realizarea obiectivului de investiții Lucrări de intervenţii pentru creşterea 

performanţei energetice a blocurilor de locuinţe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 

4 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare pentru 

obiectivul de investiţie Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței 

energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 4 şi a 

cheltuielilor aferente implementării proiectului 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice (faza PT) și a principalilor indicatori tehnico - economici pentru 

realizarea obiectivului de investiții Lucrări de intervenţii pentru creşterea 

performanţei energetice a blocurilor de locuinţe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 

5 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare pentru 

obiectivul de investiţie Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței 

energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 5 şi a 

cheltuielilor aferente implementării proiectului 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice (faza PT) și a principalilor indicatori tehnico-economici pentru 

realizarea obiectivului de investiții „Reabilitarea termică a 10 blocuri de locuințe 

din Municipiul Giurgiu - Zona Centru și Alexandriei” 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare pentru 

obiectivul de investiţie „Reabilitarea termică a 10 blocuri de locuințe din 

Municipiul Giurgiu - Zona Centru și Alexandriei” şi a cheltuielilor aferente 

implementării proiectului 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea încetării dreptului de 

superficie asupra unui teren acordat către Consiliul Județean Giurgiu, precum 

și trecerea acestui teren din domeniul privat în domeniul public al Municipiului 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul suplimentar nr.1: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

tehnico-economice pentru obiectivul de investiții ”Extindere canalizare pluvială 

pe strada Ramadan – Zona II” 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul suplimentar nr.2: proiect de hotărâre privind aprobarea Notei 

conceptuale pentru realizarea obiectivului de investiție situat în Bulevardul 

Mihai Viteazu – Etapa II, totalizând 44 unități locative pentru tineri, destinate 

închirierii 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul suplimentar nr.3: proiect de hotărâre privind aprobarea Notei 

conceptuale pentru realizarea obiectivului de investiție situat în strada Aleea 

Cărămidarii Vechi – Etapa II, totalizând 55 unități locative pentru tineri, 

destinate închirierii 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul suplimentar nr.4: proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului de 

analiză a capacității de apărare împotriva incendiilor în Municipiul Giurgiu pe 

anul 2017 și stabilirea măsurilor de optimizare a acesteia 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul suplimentar nr.5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui 

sprijin financiar în sumă de 10.000 lei doamnei Bucur Marinela din Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnule președinte, dacă îmi permiteți să-l rog pe 

domnul primar, ca la finele lunii martie, inspirat de acțiunea colegilor de la ALDE, pentru 

această familie lovită de necazul de care mulți giurgiuveni au aflat, să organizăm un 

spectacol caritabil, umanitar, cum se va numi, nu asta-i important, iar sumele colectate 

din vânzarea biletelor și donațiile făcute de spectatori și oameni de bine, să fie îndreptate 

către părinții lui Adrian. Aș vrea ca locația să fie, ori Teatrul Tudor Vianu ori la Ateneu, 

în raport de cum sunt sălile libere la data la care noi vom stabili. Mulțumesc! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Mă bucur că ați făcut această invitație, să zicem, 

de a continua acțiunea noastră de aseară. Și pe de altă parte, noi aici, ca și Consiliu local 

am dat multe ajutoare de urgență și bine am făcut. Foarte mulți oameni au nevoie de 

acești bani pentru că întradevăr, când apar astfel de situații neprevăzute și oamenii rămân 

neputincioși în fața destinului, poate. De aceea poate, suma aceasta, pentru că am văzut 

că mama nu a solicitat o sumă, cred că nici nu se gândea ce sumă să solicite. Poate se 

gândește cineva s-o mărim puțin, având în vedere urgența operației și a faptului că dacă 

nu se face la timp, chiar este o problemă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să știți că a cerut prin cerere. Deci, 30.000 de euro 

ar fi o sumă estimată, de început, pentru această deplasare în Ungaria și efectuarea unei 

intervenții chirirugicale sau, având în vedere și eu știu, ce diagnostic s-a pus, eu cred că 

sunt intervenții mult mai multe. 

Să știți că Primăria, Consiliul local, a dat un semnal că este alături de această 

familie. Partidele politice prin ceea ce au făcut au transmis un semnal. Societatea civilă 

este alături și prin ceea ce fac, susțin această inițiativă. Este simplu să spui: ok, putem să 

oferim toată suma de bani. Eu am să, doar să țineți cont de un singur lucru: încă sunt în 

așteptare dosare la Direcția de Asistență Socială și pe parcurs, la Primărie sau unde sunt, 

în comisiile respective, cu cazuri la fel de grave și tragedia fiecărei familii să o vezi din 

acel strigăt de disperare de a oferi orice sumă de bani. 

Există această practică că nu reușim să facem în țară și din dorința de a-i oferi 

copilului, celui apropiat, ceea e mai bun, încercăm să mergem în afară și pe bună 

dreptate. Îi încurajăm și noi să facă acest lucru. 

Atunci, avem două alternative! Putem oferi orice sumă, credeți-mă! Problema este 

ce facem cu toate celelalte. Noi am încercat ca la fiecare ședință, 20, 25, 30 de mii de lei, 

să venim cu sprijine financiare. Cam atât! Gândiți-vă că dacă dăm 25-30 lunar ori 12 luni, 

oferim o șansă acelor care putem, dar dăm un mesaj. Pentru că acum prin ceea ce s-a 

făcut și solidaritatea oamenilor, acest mesaj transmis de toți, se amplifică. Și eu sunt ferm 

convins că dacă gestionează cineva această colectă de sume de bani, în favoarea acestui 

copil, eu sunt ferm convins și am experiența unei acțiuni caritabile bine făcute, gestionate 

și care a avut un rezultat foarte bun într-un timp foarte scurt, fără să ofere Primăria nici 

un leu, la vremea respectivă. Pentru un anumit copil s-au strâns 96.000 de euro în trei 

săptămâni, fără să ofere Primăria nici un leu, iar Consiliul județean a dat 4.000 de lei la 

vremea respectivă. Țin foarte bine minte!  

Și pentru celelalte cazuri, eu zic că să fim solidari cu toți cetățenii orașului. Și eu 

sunt ferm convins, prin acțiunile personale, prin acțiunile unor grupuri, dacă ne 

mobilizăm și ideal și normal și corect ar fi, ca societatea civilă să vibreze pentru orice 
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caz. Eu zic că se vor strânge banii. Ideea este, cum ne implicăm! Că dacă doar am făcut o 

acțiune și zicem: noi am ajutat, ne-am făcut datoria și am rezolvat treaba, cum facem și 

noi acum. Noi, am dat la Primărie, ne ducem și dormim foarte bine liniștiți, seara acasă, 

omenește, creștinește, ne-am făcut datoria. Nu rezolvăm! Ideea este ca fiecare, personal, 

dacă se implică în mediul pe care-l cunoaște alături de oameni, să știți că pentru acest 

copil și pentru cealaltă tânără cu care Dumnezeu a avut altă gândire și dorință, acea fată 

pe care noi am ajutat-o în decembrie,  să știți că a fost o solidaritate la nivelul orașului pe 

care eu nu am știut-o. Unități de prestări servicii și-au pus o cutiuță, toți care veneau la 

manichiură, pedichiură, la frizerie, la magazine, găseau. Asta înseamnă că societatea 

trăiește alături de membrii ei și zicem noi, și asta vreau să spun, prin mesajul care l-am 

transmis acum, arătăm că și Primăria și Consiliul local este alături. Mai departe, fiecare 

dintre noi, dacă preluăm acest mesaj și ajutăm fiecare sau facem acțiuni sau mergem și 

ajutăm, eu zic că se strâng banii aceștia. Putem face lucrul acesta! 

Domnul consilier Țigănilă George: Aș vrea să intervin și eu, să rog… Totuși un 

lucru foarte bun, domnule Clement, dar o singură rugăminte: intrarea să fie liberă și noi 

toți, cei de aici, colegi care suntem, să venim cu câte două-trei persoane care ar putea să 

doneze niște bănuți acestui copil. Dacă intrarea va fi cu bani, vă dați seama că sunt 

persoane care… Dar, noi dăm voie să intre gratis… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu zic să le discutăm la momentul respectiv. 

Apropo, ca o discuție! Să știți că am participat aseară la acțiunea caritabilă organizată de 

ALDE, am ajutat așa cum trebuie să facă fiecare. Să știți că exact ce se spunea, 1 leu dacă 

pui, se strâng bani. S-au strâns! Dacă fiecare preia această inițiativă, eu zic că există șansă 

ca suma aceasta s-o strângem într-un timp util. Să știți că nu au nevoie de banii aceștia  

mâine când pleacă acolo. Oricum sunt analize, se fac… Deci, durează! Și post operator se 

mai plătesc bani. Problema este să aibă acea sumă necesară. Gândiți-vă că suma este de 

30.000 de euro. Putem să venim să spunem: mai dăm un 10.000 sau mai dăm 5.000 sau 

mai dăm 20.000, nu rezolvăm. Oricum suma este… Și s-ar putea, în mentalitatea multor 

oameni, să spună: a? Mai dă Primăria, mai dă și Consiliul județean, nu mai mă duc eu că 

ajung banii ăia, se rezolvă. Dar, știind că mai sunt bani de strâns, eu zic că giurgiuvenii au 

suflet cald și se vor rezolva aceste lucruri. Nu sunt simple, nu sunt ușoare, dar parcă și 

când vezi tinerețea unui copil de 20 de ani, frântă așa și tragedia unor părinți, parcă te 

încearcă. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Mulțumesc! Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul suplimentar nr.6: proiect de hotărâre privind aprobarea retragerii 

Municipiului Giurgiu din Asociația de Dezvoltare Intercomunitară ”Iluminat 

public și ornamental Giurgiu – Malu – Slobozia” 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada martie 2018 - mai 

2018 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Propuneri? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Domnule președinte, eu propun pentru următoarea 

perioadă pe domnișoara consilier Nichita Tereza. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Alte propuneri? Dacă nu sunt, supun la vot 

propunerea făcută. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Mai avem și: 

- Raport privind desfăşurarea activităţi asistenţilor personali în semestrul II, al 

anului 2017. 

Nu sunt discuții. Vă mulțumesc! Declar închise lucrările ședinței!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1531. 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

             Ionescu Liviu-Ovidiu                SECRETAR, 

           

                                      Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 

                                  

                      Stanciu Violeta 

 

 

 
 


